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Zá p i n a

spísaná dűa 16. maja 2011 na zasadnutí Obecného zastupitel'stva
v Patinciach, konaného v zasadacke Obecného úradu v Pat inc i a c h

Prítomní: dl'a prilozenej prezenénej . tiny
Zasadnutie Obecného zastupi . a v Patinciach otvoril starosta obce
s privítaním vsetkych tu prítomny ch a konstatoval, ze zastupitel'stvo je
uznásania schopné, a oboznámil ich s programom rokovania, ktory bol
nasledovny:

l. Kontrola plnenia uznesenÍ
2.Projekt "Cistejsie Dunajsko Európu, Tisztább Duna mentéért,
Európáért"
3.Projekt "Most priatel'stva"
4. Inventarizácia
5. Príprava na letnú turistickú sezónu
6. Rőzne

Za overovatel'ov zápisnice boli vymenovaní: Erika Hornyáková a Ing.Vojtech
Szajkó.

Do návrhovej komisie bo li vymenovaní: Ing.Vojtech Szajkó, Tibor Papp a Be.
Rozália Tóthová. •

S vedením zápisnice bola poverená: Zsuzsanna Zámbó.

Nakol'ko na zasadnutí obecného zastupitel'stva boli prítomní aj podnikatelia
z areálu kúpaliska starosta doporuéil zmenu programu s tym, ze ako bod 1. bude
prejednany Príprava na letnú turistickú sezónu.

Vysledok hlasovania:
Za schválenie zmeny programu hlasovali: 4
Proti ,,: O
Zdrzali sa " : O

Uznesenie C. 33/2011 OZ

Obecné zastupitel'stvo v Patinciach schval'uje zmenu
programu obecného zastupitel'stva, s tym, ze ako bod 1.bude

prejednany bod 5. podl'a návrhu, t.j. príprava na letnú
turistickú sezónu.



Starosta odvozdal slovo p. L' die O=---~ 'o 'ej.

Pani Osvaldová sa opytala, aké zmeny budú vykonané v tomto roku v areáli
kúpaliska. S bezplatnym parko -' na verejnom parkovisku uz bola
oboznámená ako aj s tym, ze vo vnútri areálu majitelia rekreaénych chát dostanú
tol'ko parkovacích kari et, kol ko platny ch parkovacích miest majú. Mala
námietky k uzneseniu, v ktorom poslanci urőujú, ze majitelia resp. ubytovatelia
majú nahlásit' v sezóne kazdy stv ok obecnému úradu predpokladany poöet
turistov na nasledujúci tyzderi. Podl'a pani Osvaldovej to nebude mozné, lebo
obvykle to vedia iba v sobotu resp. v nedel'u veéer a aké to bude mat' následky
v prípade, ak niekto si nebude mőct' splnit' povinnost' predlozit' v pondelok ráno
knihu ubytovanych na kontrolu? Co je s pozemkami, na ktorych je vydané
rozhodnutie Správy katastra zákaz nakladania s majetkom resp. dvojité
vlastníctvo.
Starosta doporuéil podat' st'aznost' na prokuratúru vo veci obmedzenia
vlastnickych práv.

V d'alsej casti tohto bodu pán Michal Géő informoval tu prítomnych, ze pred
tromi rokmi si dal urobit' namiesto obce pJpkládku rozvádzaéa verejného
osvetlenia vedl'a chaty Adriana za 49.590,-':{tI Byvalé obecné zastupitel'stvo
resp. predchádzajúci starosta prisl'úbil preplatenie horeuvedenej éiastky.
Poslanec Ing. Szajkó informoval prítomnych, ze spomínané práce bali
vykonané, ale v akej hodnote, to nevie uréit', nakol'ko on s elektrinou nerobí.
Treba sa opytat' byvalého starostu, resp. Gabriela Hajtmana.
Pán Géő taktiez informoval tu prítomnych, ze z prílezitosti uskutoénenia akcie
Dní .Jvlost priatel'stva- Hidvero Napok" je ochotny sponzorovat' jeden gulás
pre 100 pozvanych hostí.
Pán poslanec Ing. Pém sa opytal, preéo práve teraz chce peniaze pán Géő, preöo
neziadal skőr. Najprv ziada peniaze od obce, potom chce sponzorovat'
obéerstvenie pre 100 pozvanych hostí, z prílezitosti uskutoénenia akcie dni"
Most priatel'stva- Hidvero Napok".
Starosta doporuéil odroöit' prejednanie ziadosti pána Gééa na najblizsie
zasadnutie obecného zastupitel'stva s tyrn, ze obec si vyziada stanovisko
byvalého starostu p. Németha.

Za odroéenie prejednania ziadosti pána Michala Géca hlasovali: 5
Proti " : O
Zdrzali sa : O

"



1.

Uzneseni 1 OZ

Obecné zastu
dosti p. Mich

-:..1..,-,." iciach odroéuje prejednanie zia-
ledujúce zasadnutie OZ.

1. Kontrola plnenia uzne

Kontrolu plnenia uzneseni pre
predoslych zasadnutí OZ sú
predlzenie tennínu uznesenia
proti tomu ziadne námietky.

osta obce a konstatoval, ze uznesenia
ebo sa priebezne plnia. Starosta ziadal o

.:3 _011 OZ do 31. 5. 2011. Poslanci nemali

2. Projekt pre "Cistej"ie Podunajsko, Európu - Tisztább Duna
mentéért, Európáért.

V tomto bode starosta informov prítomnych, ze dfia 28. mája 2011 bude
konat' brigáda, ktorej ciel'om je odstraiiovanie mensích skládok odpadu na brehu
Dunaja a revitalizácia okolia - . katastrálnom území obce. Starosta ziadal
poslancov o propagáciu akcie s ieIom, aby Cím viacej l'udí sa zapojilo do tohto
programu, a zároven aby boli dodrzané vsetky zmluvné podmienky.

Poslanci j ednohlasne prij ali nasledovné uznesenie

U z n ese n ie c. 3 12011 OZ

Obecné zastupitel'stvo v Patinciach schval'uje odstránenie skládok
smetí, ako aj zber smetí na brehu Dunaja v rámci projektu.

3. Dni Most priatel'stva - Hidverő Napok

V tomto bode starosta informoval tu prítomnych ze projekt na akciu Dní Most
priatel'stva - Hidverő Napok bol úspesny. Obec obdrzala finanöné prostriedky vo
vyske 25.000,- E. Zorganizovanie akcie "Most priatel'stava- Hidverő Napok"
bude vel'mi nároőné, preto kazdy bude mat' prerozdelené úlohy. Vsetky vydavky
obec musí predfinancovat' a vyúötovat', Návratnost' je cea 100 dní. Obec zial'
nemá dostatok finanönych prostriedkov, ale Dexia banka a.s. by zabezpeőila
predfinancovanie fonnou úveru.

Za prijatie úveru hlasovali: 5
Zdrzali sa -,,- : O
Proti ,,: O



Uz n ese n i e c. z

Obecné zastupitef súhlasí s prijatím úveru od
Dexia banky a.s. \"0 ~.- -;3 : - .000 - € na predfinancovanie akcie
Dní Most priatel 'erő _.apok.
Obecné zastupitel' .-0.- J . iach poveruje starostu, aby zabezpe
éil realizáciu tohto ese a.
T: do 30.06.2011 Z: Starosta

Poslankyiía Be. Tóthová doporu il ab obec zabezpeöila trhovych predajcov,
z toho by mohl a získat' nejaké financné prostriedky pre obec, príp. by mohl a
zorganizovat' varenie gulása alebo pecenie strúdlí. Ing. Pém Bálint sponzoruje
peéenie makovych strúdlí vlastním priemyselnym makom ..

Starosta doporuéil pozvat' medzi in' mi aj Miklósa Durayho.

4. Inventarizácia

V tomto bode starosta informoval prítomnych, ze v apríli schceli inventarizovat'
majetok v areáli kúpaliska. Na chate Zitava postel'né prádlá sú zniőené a
oplesnené. Nikto sa nestaral o tento majetok. Strecha zateká, vykazujeme tam
katastrofálny stav. Presné inventarizaöné zoznamy ledva existujú.
Znaéná öast' pracovnych strojov je zdemolovaná, prae. stroje bud' nefungujú,
alebo absentujú. Inventarizácia preto sa uskutoönit' nemohla.

Hlavny kontrolór doporuőil dat' majetok do poriadku. Treba kúpit' dobry
program a v budúcnosti ho spracovat' tak, aby to bolo v poriadku. Taktiez
upriamil pozornost' poslancov, ze do konca júna treba schválit' závereény úéet
obce.

5. Rőzne

V tomto bode starosta predkladal na prejednanie:

- Ziadost' ZS Iza IX. Trieda -ziadost' o bezplatné ubytovanie pre cea 10
ziakov na 3 dni

Vysledok hlasovania:
Za schválenie ziadosti ZS Iza hlasovali : 5
Proti -,,- : O
Zdrzali sa -,,- : O



Uznesenie

Obecné zastupi e -.' iach schval'uje bezplatné ubyto- .
vanie pre ziako -9. -:~,.;;- Z lia v dűoch 27.28 a 29. júna 2011.
Obecné zastupi e__' ,- .-? rinciach poveruje starostu, aby za-
bezpeőil realizáci - 2:0 umesenia.
T: jún 2011 Z: Starosta

- Mikulás Kósa - ziados . o o predaj pozemku pod predajiíou Zlatá ryba
v areáli kúpaliska

Vysledok hlasovania:
Za schválenie predaja hlaso
Proti
Zdrzali sa

ali: O
:5
:0"

"
U z n ese n ie c.38/2011 OZ

Obecné zastupitel'stvo v Patinciach nesúhlasí s predajom
pozemku, ktory sa nachádza vo vlastíctve obce Patince pre
Mikulása Kósu z Okol iénej na Ostrove.
Obecné zastupitel'stvo v Patinciach poveruje starostu, aby o roz-
hodnutí Obecného zastupitel'stva písomne informoval ziadatel'a.
T: do 15. 06.2011 Z: Starosta

- Ing. Stefan Pavle - ziadost' o súhlas k umiestneniu reklamnej tabul'e

Poslaci jednohlasne prijali

U z n ese n i e c. 39 /2011 OZ

Obecné zastupitel'stvo v Patinciach poveruje starostu, aby vyzval
písomne Ing. Stefana Pavle, aby upresnil svoju ziadost' o súhlas
k umiestneniu reklamnej tabul'e vedl'a hlavnej cesty smerom na
Stúrovo.
T: do 15.06.2011 Z: Starosta

- Materská skola Patince - ziadost' o delegovanie 1. elena do Skolskej rady
vedl'a Materskej skőlky Patince.



Vysledok hlasovania:
Za delegovanie do Skolskej ra - -~
Tóthovú hlasovali: 4
Proti " : O
Zdrzali sa -,,- : 1 /Be. Tóthóvá

_1aterskej skőlky Patince Be. Rozáliu

U z n ese n ie c. 40/2011 OZ

Obeené zastupitel stvo v Patineiaeh deleguje do Skolskej rady
vedl'a Materskej skőlky Patince poslankyűu Be. Rozáliu Tóthovú
s úöinnost'ou od 1.júna 2011.

- Obeené zastupitel'stvo prejednalo ziadost' o udelenie súhlasu k zberu
pouzitého jedlého oleja UCOIL s.r.o. so sídlom v Kománre. Poslanci
zastávali názor, tze v prípade zorganizovaného zberu podporujú súhlas
k zberu pouzitého jedlého oleja.

Vysledok hlasovania:
Za sehválenie zberu pouzitého oleja hlasovali: 5
Proti" : O
Zdrzali sa -,,- : O

U z n ese n ie c. 41 /2011 OZ

Obeené zastupitel'stvo v Patineiaeh súhlasí so zberom pouzitého
jedlého oleja v Patineiaeh za zákonom stanovenych podmienok.

Starosta informoval tu prítomnych, ze p. Róbert Novotny este nevrátil UNC
stroj, nakol'ko jeho firma na údrzbu finaneovala cea 3700,- €, bud' to obee
uhradí alebo súhlasí s nájom. Obee by mohla podat' trestné oznámenie na
neoprávnené uzívanie eudzieho majetku proti Róbertovi Novotnému.



V Patinciach, diia 16. ~!ja 2011

JUDr. Olga Sza b ó ~ ~ I
starosta obce ~

Overovatelia: Erika Hor n y~ v á

Zoltán Hor nyá k
zástupca starostu

Hlavny kontrolór doporuéil, aby _ niesol naspat' do obce, nakol'ko
obec chce vykonat' rözne práce, ~ ~~ _~ ~.zmluve zakotvené, ze ked' obec
potrebuje bezplatne ho mőze tu:: :~-'. - - - -". ho donesú naspat' na vykonanie
prác.

V d'alsej casti tohto bodu s
s.r.o. Bratislava predala po
Poslanci zastávali názor, ze tre
svoje pohl'adávky uhradila cím
musiet' penalizovat'.

oval tu prítomnych, ze firma EUFC
:~: o e firme WELLNESS s.r.o. Patince.
~'.7yat' timu WELLNESS s.r.o. Patince, aby
.ór pre obec, v opacnom prípade obec bude

Starosta taktiez informox al o , ze obec Zlatná na Ostrove, Iza a obec
Patince zrusili svoje lens 'o Y Spoloénom sociálnom úrade so sídlom
v Patinciach. Ing. Slepecká Eleonóra by mala vykonat' práce na spoloénom
sociálnom úrade, ktorá je práceneschopná od januára.

Záverom tohto bodu poslanci hovorili o tom, ze ako by mohla obec vystúpit' zo
spoloőnosti Kúpele Patince s.r.o. Patince. Doporuőili si nájst' dobrého advokáta,
ale nie z komárfianského okresu. Po skonéení sezóny vol'aöo treba uz robit',
lebo obec ziadny zisk z toho nemá.

Starosta hovoril o tom, ze povazoval o konkurze s.r.o.
Podl'a hlavného kontrolóra to nie je dobry nápad, treba sa skúsit' dohodnút'
s tretím majitel'om p. Olláryovou Csillou. Pán Boncsek urobil chybu vtedy, ked'
zmenil spolőenskú zmlvu v tom smere, ze ku kazdému rozhodnutiu spoloénost'
potrebuje 75% hlasov. K tomu by potreboval rozhodnutie valného
zhromazdenia.

Nakol'ko vsetky body programu boli prejednané, starosta sa pod'akoval za úöast'
vsetkym tu prítomnym a schődzu ukonöil.

Ing. Vojtech Sz aj k ó

Zapisovatel'ka: Zsuzsanna Z á. 'I'IH/'-1/



4. Ing. Bálint Pém
r
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